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BESTUUR

Voor jullie ligt een nieuwe nieuwsbrief. Deze
nieuwsbrief wordt maandelijks verstuurd naar
iedereen die op de een of andere manier is
betrokken bij De Bokkerijders. Sta je niet in ons
mailingbestand en wil je toch deze nieuwsbrief
ontvangen, laat het dan weten via
info@rrfcbokkerijders.nl.
Hebben jullie iets te delen, ook dan horen we het
graag en nemen het mee in de volgende editie.
Voor nu: "veel leesplezier!"

Tijdens de afgelopen Algemene Ledenvergadering (ALV) heeft
Monique aangekondigd aan het einde van dit seizoen te stoppen
als secretaris.  Samenda Sillekens zal Monique opvolgen.
Onderstaand stelt Samenda zich kort voor. In de volgende
nieuwsbrief is het de beurt aan onze nieuwe penningmeester Bas
Moust.

Even kort voorstellen. Ik ben Samenda, moeder van 3 kinderen waarvan 1
dochter en 2 zoontjes. Alle 3 lid van rugbyclub De Bokkerijders, en ze gaan
heel graag naar de trainingen.
Toen we vorig jaar een kijkje kwamen nemen bij De Bokkerijders, werden
we heel vriendelijk te woord gestaan door John en kregen we alle
informatie over de club. De kinderen waren zo enthousiast en mochten de
week erna een proefles bijwonen.
Dat was zo goed bevallen dat ze niet lang hoefden na te denken, ze wilden lid worden. Sindsdien zijn we iedere week te vinden
op de club.

Na een tijdje hoorde ik dat het bestuur nieuwe bestuursleden zocht. Na een heel leuk gesprek met Monique, besloot ik om hier
mijn steentje aan bij te dragen als secretaris van De Bokkerijders.
Ik heb niet veel ervaring met het secretaris-gebeuren, want ik werk in de zorg bij Proteion als thuisondersteuner. Mijn passie ligt
bij het werken met ouderen en dementerenden en dat is natuurlijk heel iets anders. Maar waar een wil is, is een weg. Samen
met de andere bestuursleden, gaat het vast een succes worden.

Je kunt mij bereiken door een mail te sturen naar secretaris@rrfcbokkerijders.nl.
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Na een succesvolle bierproeverij heeft het bestuur Roel gevraagd om voortaan de verantwoordelijkheid
voor onze biervoorraad op zich te nemen. We hebben maar één voorwaarde gesteld: "voor enkele leden,
die beweren dat het een lekker bier is         , moet Guinness in het assortiment blijven." Verder mag Roel,
op basis van kwaliteit en prijs, bepalen welke bieren voortaan worden geschonken in ons clubhuis.  

Door deze samenwerking zal er voortaan lekker bier worden geschonken in ons clubhuis. Tegen een
goede prijs (en marge), zal het bier op voorraad zijn en lopen we minder datumrisico.

Als dank nemen we De Biersalon op in onze lijst van sponsoren en zal DEBIERSALON.NL een mooi plekje
krijgen op een nieuw te ontwerpen shirt voor onze senioren.

afval en rommel in de prullenbakken die aanwezig zijn;
rugbyschoenen buiten de kleedkamers of het clubhuis schoonmaken;
kleedkamers schoon achterlaten;
materialen netjes opbergen in het materiaalhok na training of wedstrijd;
controleer na een wedstrijd ook de kleedkamer van je tegenstander (bij uitwedstrijden laten wij ons in dit
kader van de beste kant zien).

Dit is een oproep aan alle spelers, trainers en ouders!

Iedere week offeren vrijwilligers hun vrije tijd op om bijvoorbeeld onze kinderen te kunnen laten sporten, zorgen
voor een schoon complex en voeren allerlei klusjes uit. De laatste tijd constateren we regelmatig dat de
kleedkamers na afloop van de trainingen en wedstrijden vies worden achtergelaten.

Voor onze vrijwilligers is het vervelend dat er regelmatig rotzooi blijft liggen. Daarom een dringende oproep aan
iedereen om het complex netjes te houden en de eigen rommel op te ruimen. Samen zorgen we er dan voor dat
het bij De Bokkerijders mooi en netjes is en blijft.

Het gaat hierbij om het respecteren van zeer eenvoudige huisregels zoals:

Als we met elkaar deze simpele regels opvolgen, zullen onze vrijwilligers meer tijd hebben om andere zaken op te
pakken.

Zoals jullie waarschijnlijk weten, is lid Roel van der Donk
eigenaar van De Biersalon (debiersalon.nl) in Melick.

De komende tijd staan er zeker 3 clinics in onze clubagenda, misschien wel 4 (Broekhin).

woensdag 12 april - Stichting Sporten en Bewegen Swalmen-Boukoul (70 kinderen)
onder leiding van Chretien & Chris
vrijdag 21 april - Koningsspelen Hubertusschool Herten-Roermond (40 kinderen)
onder leiding van Chris & Paul
maandag 19 & dinsdag 20 juni - Sportdag de Spoorzoeker Roermond (200 kinderen)
onder leiding van Patrick & Anthony

Colts en senioren: "zijn jullie beschikbaar om te helpen, laat dit dan weten!"
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Het is de bedoeling dat met ingang van volgend seizoen de U12 en U10 ieder een eigen trainer krijgen. Chretien,
Chris en Anthony zullen (voorlopig) de trainingen voor U12 en U10 voorbereiden en de nieuwe trainers met raad
en daad bijstaan.

Concreet zoeken we dus één trainer voor de U12 en één trainer voor de U10. Ervaring is niet vereist, inzet wel!
Chretien, Chris en Anthony zullen de nieuwe trainers een stoomcursus rugby geven. Natuurlijk is het altijd
mogelijk om via de club/rugbybond trainerscursussen te volgen.

Lijkt het je leuk om op het veld te staan, in plaats van in de kantine te zitten        , neem dan contact op met
Chretien (06-50440351).

Met Rudy, Chretien, Chris en Anthony hebben wij
voor onze teams onder 16 een bak trainerservaring in
huis. Helaas moeten wij na dit seizoen afscheid
nemen van Rudy, aangezien hij gaat verhuizen. Een
tijdje geleden hadden de jeugdtrainers na overleg
besloten dat het, vanwege de groeiende groepen,
beter zou zijn om minstens één extra trainer te
zoeken. Nu zijn er dus twee extra trainers nodig.

Chretien, Chris en Anthony trainen nu afwisselend
elke dins- en donderdag de Junioren (U16), Cubs (U14)
en Mini's (U12). Donderdags neemt Rudy de
Benjamins, Turven en Guppen (U10) onder zijn hoede.

Terug als bordsponsor en wie weet ooit weer eens als speler of als rugbyvader ... Marnix Adams.

Marnix is tegenwoordig een van de uitbaters van Café & Beugelbaan Braam. Braam is het oudste nog bestaande
café van Roermond. In dit gezellige café kunt u terecht voor een perfect tapbiertje of een lekkere kop koffie. De
beugelbaan annex feestzaal is de ideale locatie voor uw feesten en partijen.

Café & Beugelbaan Braam
Dokter Leurszijstraat 20
6041 KN  Roermond
www.braamroermond.nl
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De club leeft en dat is ook te merken aan initiatieven van leden om op
alle vlakken de volgende stap te willen zetten. Zo wordt er ook
nagedacht over de naam en kleuren van de club.

Laten we beginnen met de naam. Sinds enkele jaren heet onze club
officieel "weer" RRFC (Roermondse Rugby Football Club) De
Bokkerijders. Destijds waren er goede redenen om onze  naam aan te
passen. Gevolg van een naamswijziging is dat deze doorgevoerd moet
worden in De Kamer van Koophandel, de website, socials etc. Dit is
nog niet overal consequent doorgevoerd, maar er wordt aan gewerkt. 

Er gaan stemmen op om de naam weer terug te veranderen naar RC
De Bokkerijders, maar dat gaat komend seizoen zeker nog niet
gebeuren. De eerstvolgende mogelijkheid om hier een officieel besluit
over te nemen, is de Algemene Ledenvergadering (ALV) van volgend
seizoen. De voorkeur van het bestuur is overigens, vooral vanwege
praktische redenen, om verder te gaan als RRFC De Bokkerijders.
Uiteindelijk beslissen de leden.

IDENTITEIT

Sinds onze club in Montfort is opgericht, hebben de spelers in veel verschillende kleuren gespeeld. Van
groen/geel, naar blauw/wit (kleuren van Roermond) en nu in het rood/zwart. De Bokkerijders staan bij de bond
ingeschreven met de kleuren rood/zwart. Niet alleen de naam, maar ook de clubkleuren kunnen alleen bij
meerderheid van stemmen tijdens een ALV (met een representatieve opkomst) worden aangepast. Ook wat dit
onderwerp aangaat, heeft het bestuur uiteindelijk geen beslissende stem. Wel geniet het de voorkeur van het
bestuur, wederom om praktische redenen, om vast te blijven houden aan rood en zwart. Wanneer de clubkleuren
worden aangepast, zal dit gevolgen hebben voor onze kleding, website, socials etc. Een zeer dure
aangelegenheid.

In dit kader is het goed om te vermelden dat Gregory Zautsen veel tijd steekt in een webshop voor onze
clubkleding. Het is de bedoeling dat met ingang van volgend seizoen Bokkerijders trainings- ,vrijetijdskleding en
accessoires online kunnen worden besteld. Jullie raden het al: "rood en zwart zullen de basis zijn!"

Bovenstaand zien jullie overigens een mogelijk nieuw design voor het shirt van onze senioren. De belangrijkste
reden voor nieuwe shirts is, dat op de huidige set meerdere oude sponsornamen staan gedrukt. Als man van de
kleding is Gregory met leverancier Xavi nog druk in de weer om de puntjes op de spreekwoordelijk "I" te zetten.
Zo moet het logo nog enigszins aangepast worden om in de toekomst goed te kunnen drukken op verschillende
soorten items.
Het vraagteken op de rechtermouw is de plek waar wij als maatschappelijk betrokken club graag ruimte geven
aan een (lokaal) goed doel. Suggesties zijn welkom! Binnenkort zal dit initiatief via social media worden
aangekondigd. Het zou dan mooi zijn om ook een nieuwe (borst)sponsor te kunnen presenteren. Wederom:
"suggesties zijn van harte welkom!"


